
ACTA DE LA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ DE REGIDORIES DELEGADES 
DE L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ 

 
 
 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 

 
Caràcter: ordinària 
Data: 11 d’abril de 2024 
Horari: de les 9:00 hores fins 10:00 hores 
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial 
 
 

ASSISTENTS 

 
 

Sr. Jordi Colomí i Massanas, l’alcalde 
Sra. Anna Company i Coll, primera tinenta d’alcalde 
Sr. Jordi Roura i Pujol, segon tinent d’alcalde 
Sr. Josep Martinoy i Casademont, tercer tinent d’alcalde 
Sra. Anna Bonada i Pérez, quarta tinenta d’alcalde 
Sra. Dúnia Oliveras i Bagué, cinquena tinenta d’alcalde 
Sr. Genís Pigem i Olivé, regidor 
Sra. Cristina Viegas i Lobato, regidora 
Sr. Jordi Oliver i González, regidor 
Sr. Raúl Sánchez i Doblado, regidor 
 
 
 
 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 
A la sala d’actes de la casa consistorial, es reuneix la Comissió de Regidories Delegades 
de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, en sessió ordinària i en primera convocatòria a 
les 9.00 hores del dia 11 d’abril de 2024. Constatada l’existència de quòrum necessari 
per a la vàlida constitució, la Presidència obre la sessió i es passa a tractar els 
assumptes inclosos a l’ordre del dia:  
 
 

 

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL 28 DE 
MARÇ DE 2024.  

 
La Presidència pregunta si algun membre de la Comissió de Regidories Delegades 
ha de formular alguna observació de l’acta de l’última sessió que s’ha distribuït amb 
la convocatòria. No se’n formula cap, per la qual cosa l’acta de la sessió del 28 de 
març de 2024 es considera aprovada per unanimitat. 
 

 
 

2. VALORACIÓ DE LA TEMPORADA TURÍSTICA. 
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Sra. Oliveras: com a campanya turística, ens centrem molt en fora de temporada 
turística, abans i després. La temporada posterior a la temporada alta es comença a 
allargar més, però per setmana Santa també hi ha establiments que no han oberts. 
Els regidors i regidores inicien un debat sobre com s’estén la temporada turística i 
quines polítiques de foment es fa per tal que els establiment es puguin obrir més 
temps.  
Es planteja també per la regidora la possibilitat de fer un pla estratègic en matèria de 
turisme, amb la col·laboració de la part pública i privada. 
 
El regidor Jordi Roura comenta que del tema de platges, vam preparar la platja per 
setmana santa, però va ser una mala setmana santa pel temps. La platja va aguantar 
força el temporal en comparació amb altres zones.  
Ara es prepara la platja per la temporada, i cal tenir-la a punt per sant Joan, amb una 
sèrie d’actuacions a la platja gran. Es farà un marcatge amb bases de pals perquè la 
gent deixi pas dels usuaris de la llevantina. El regidor assenyala que cal endreçar 
aquella zona.  
S’assenyala que el servei de salvament a partir del 15 de juny comença a ple 
rendiment, i fora de temprada, els caps de setmana. Es proposa que la gent de 
salvament tingui uns espais que no els hi suposi problemes per activar els seus 
vehicles en cas d’emergència.  
Del tema de la barca de salvament, es paguen quotes normals per la barca de 
salvament, i s’ha proposat a Ports de la Generalitat que ens deixin un espai. La barca 
de salvament hauria de tenir un lloc preferent, i potser el lloc més adequat per la 
barca, i per accedir-hi, potser no és el port. Estem parlant amb Club Nàutic que ens 
deixin una zona a la bocana. Cal entendre que això és un tema prioritari i que les 
quotes a pagar a ports son raonables, el que s’hauria de mantenir amb el Club Nàutic. 
El regidor també dona compte dels serveis de la Platja Montgó de l’Escala, compartits 
amb Torroella, i sobre la necessitat de coordinar com es continua la col·laboració per 
la gestió  de la platja.  
El regidora assenyala que la part del salvament de Montgó pot costar uns 30 mil 
euros.  
 
L’alcalde assenyala que la platja de Montgó dona servei bàsicament a la gent de 
l’Escala, i cal trobar fórmules de col·laboració. 
També assenyala el regidor que pràcticament totes les guinguetes han quedat 
adjudicades i explica la situació de les adjudicacions i com ha anat.  
I finalment, pel tema dels gossos a la platja, es faran cartells a 5 entrades a la platja, 
informatius sobre el tema, a on s’indicaran les multes i més informació. 
 
El Sr. alcalde assenyala que en el tema de la UOM, s’ha treballat molt i es començarà 
en breu amb el tema de Germanwings.  
Dels desperfectes del temporal, s’ha demanat a Costes que actuïn ràpid amb el 
Torrent d’en Planes i passeig de l’Estartit.  
De les urgències, tenim coses pendents amb l’APDA. 
 
Sr. Alcalde explica la campanya que es farà sobre el reciclatge i recollida de residus, 
de cares també a conscienciar per la nova plica. Es farà un canvi d’imatge total de 
l’àrea de recollida, i durarà quasi dos anys. Començarà amb una festa participativa 
amb mainada, per tal que es puguin fer coses amb material reciclat. Un missatge 
basat en la lletra R (reduir, reutilitzar, recuperar, redissenyar, etc..) 

 
 

3. ASSUMPTES URGENTS. 
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3.1. Intervenció del Sr. Jordi Roura i Pujol, regidor de polítiques 
d’Habitatge, Joventut i Gestió Costanera i Platges. 

 
No n’hi ha. 

 
 

3.2. Intervenció de la Sra. Dúnia Oliveras i Bagué, regidora de Promoció 
Econòmica, Turisme, Comerç i Fires. 
 
Sra. Oliveras: assenyala que al 2025 caducaven totes les llicències de mercat a 
tot Catalunya, segons teníem entès. Això ho teníem clar, i ara la Generalitat ha 
dit que no és una obligació, dient que, o bé es licita, o bé que es pot fer una 
pròrroga de 15 anys. Pot ser molt costós per una licitació de tot el mercat, perquè 
es pot endreçar i molta gent es pot quedar fora.  
 
Sra. Bonada pregunta per la intenció sobre el mercat. 
 
Sra. Oliveras manifesta que caldria fer alguna adaptació o redistribució, sobre tot 
de les parades més grans, o oxigenar Fora portal.  
Al 15 de maig cal comunicar a la Generalitat què es vol fer en aquest tema. A 
més això coincideix amb la jubilació d’una treballadora de l’àrea, fet que dificulta 
la gestió.  
Caldria prendre un posicionament. S’inicia un debat sobre aquesta qüestió. 

  
 

3.3. Intervenció del Sr. Jordi Oliver i González, regidor de Territori i 
Sostenibilitat i  Mobilitat Urbana. 

 
Sr. Oliver: pregunta si per can Castells les obres cal que se suspenguin? Caldria 
continuar les obres per interès general si tots estem d’acord, sabent que hi haurà 
pressions. Caldrà concretar horaris, feines interiors, etc... 
  

 
 

4. PRECS I PREGUNTES 
 

No se’n formulen.  
 
 

 
La Presidència aixeca la sessió, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta.  
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